
Dear Prime Minister, 

I write to you to urge the Government of Pakistan to:

· Immediately investigate, and reveal any information regarding the fate and whereabouts of Masood Janjua and Faisal Faraz, in particular to their families. The investigation should not be curtailed until their fate and current whereabouts are clarified;
·  If they are in custody, immediately release Masood Janjua and Faisal Faraz, unless they are brought promptly before a regular civilian court, charged with a recognizably criminal offence and, if remanded by the court, held in an official place of detention with access to lawyers, family and the courts;
· Bring to justice all those suspected of being responsible for ordering and carrying out the enforced disappearance of Masood Janjua and Faisal Faraz, including by hiding the truth from courts in habeas corpus hearings, irrespective of rank and status, in proceedings which meet international standards of fairness, without recourse to the death penalty;
· Ensure full reparations to Masood Janjua and Faisal Faraz and their families.
Yours faithfully.

En français:

Je vous écris pour exhorter le gouvernement du Pakistan de: 

Enquêter immédiatement, et de révéler toute information concernant le sort de Masood Janjua et 

Faisal Faraz, en particulier à leurs familles. L'enquête ne doit pas être interrompue jusqu'à ce que leur sort et le lieu où ils se trouvent actuellement soient clarifiés; 

  Si ils sont en garde à vue, de libérer immédiatement Masood Janjua et Faisal Faraz, à moins qu'ils ne soient présentés rapidement  devant un tribunal civil ordinaire, accusés d'une infraction pénale reconnue et,si une détention préventive est requise par le tribunal, qu’ils soient détenus  dans un lieu officiel de détention avec un accès à des avocats, leurs famille et les tribunaux; 

Traduire en justice tous ceux qui sont soupçonnés d'être responsables d’avoir ordonné et réalisé la disparition de Masood Janjua et Faisal Faraz, notamment en cachant la vérité aux tribunaux lors de recours en audience  en habeas corpus,  et ce au cours de  procédures qui répondent aux normes internationales d'équité, et sans recours à la peine de mort; 

Garantir des réparations complètes à Masood Janjua et Faisal Faraz et à leurs familles.

Je vous prie d’agréer, ...


